
Tudi letos kolesarski
maraton na Črnučah
Pedala se bodo zavrtela v nedeljo, 21.
aprila, ob 10. uri/Lani je 90 km dolgo pot
do Kamniške Bištrice in nazaj prevozilo 700
rekreativcev

Ljubitelji športne rekreacije bo-
do 21. aprila spet lahko preizkusili
svoje sposobnosti na zdaj že tradi-
cionalnem kolesarskem maratonu
Črnuče 85, kjer bo pot s kolesi vo-
dila s Črnuč v Kamniško Bistrico in
nazaj. Prireditev, na kateri se bodo
pedala zavrtela že tretjič, pripravlja
kolesarska sekcija Partizana
čmuče.

Zamisel, da bi po vzorcu drugih
rekreativnih kolesarskih prjreditev
pripravili maraton tudi na
Črnučah, se je porodila pred tremi
leti v glavi navdušenega kolesarja
Marka Kodermana, ki je predlagal
tudi progo. Kar takoj je približno
50 Črnučanov pričelo z delom. No-
benih pravih izkušenj niso imeli,
organizacija take prireditve pa je
sila zahtevna stvar. A so se kar ne-
kako znašli. Pomoči in nasvetov so
iskali, kjerkol) so vedeli in znali.
Največ jim je pomagal Janez Ši-
menc. Nazadnje se je prireditve
udeležilo kar 500 kolesarjev. Toli-
ko jih ni pričakoval nihče, kar se
vidi tudi po tem, da je ob koncu
zmanjkalo kar 200 medalj za ude-
ležence. Organizatorji enostavno
niso verjeli, da bi se lahko marato-
na udeležilo toliko kolesarjev. Se-
veda so medalje vsem, ki jih niso
dobili, kasneje poslali po požti Če
danes vprašate člane kolesarske
sekcije, ki so prvo prireditev pri-
pravili v sodelovanju z mladinsko
organizacijo, kako jim je to uspelo,
rečejo: »Še sami ne vemo, kako.«

Drugega maratona se je udeleži-
lo 700 kolesarjev, koliko pa jih pri-
čakujejo letos na tretjem. ne ra-
zmišljajo radi na glas, da bi jim
kdo ne očital prevelikega optimi-
zma. Vsekakor pa upajo, da jih bo
še več kot na prvih dveh.

Kakor je vsako leto raslo število
udeležencev maratona, tako so or-
ganizatorji vsako leto bolj izkušeni
in z vse večjo rutino pripravljajo
vse potrebno. Če so na začetku,
kadar jim ni šlo vse od rok, kar
malo improvizirali, pa zdaj, ko se
pripravljajo na tretji maraton, vsak
natančno pozna svoje delo in za-
dolžitve. Število Ijudi, ki sodelujejo
pri organizaciji, se je v letih od pr-
vega maratona povečalo vsaj za
dvakrat. kar je tudi razumljivo, saj
predvsem za varnost kolesarjev na
maratonu ne more skrbeti samo
peščica Ijudi.

S pripravami na letošnje kolesar-
jenje so pričeli že kmalu po novem
letu. Največji del bremena seveda
leži na plečih devetih članov orga-
nizacijskega odbora, ki se vsako
sredo zberejo v sobi krajevne
skupnosti na posvetih, drugače pa
ves čas tekajo naokoli, zbirajo naj-
različnejšo dokumentacijo, finan-
čna sredstva jn še kaj. Posebej
moramo poudariti, da je vse njiho-
vo delo amatersko. Njihovo edino
plačilo je zadovoljstvo po koncu
prireditve, ko vidijo, da je organi-

zacija uspela in da so kolesarji za-
dovoljni.

Zapisali smo že, da je organiza-
cija take prireditve izredno zahtev-
na, kar pove tudi podatek, da je v
programu del in nalog, ki so ga
sestavili na začetku, več kot 100
točk. Med najpomembnejšimi je
seveda zbiranje denarja, saj prire-
ditev navkljub prostovoljnemu de-
lu veliko stane, pa čeprav so pri
nekaterih stvareh še tako iznajdlji-
vi. Zato predvsem predsednik or-
ganizacijskega odbora Marjan Čiž-
man v teh dneh vlaga v kuverte
številne prošnje za finančno po-
moč in trka na vrata številnih de-
lovnih organizacij in zasebnih
obrtnikov v občini. Marsikje prav
radi priskočijd na pomoč.

Morda ne bo odveč, če našteje-
mo še ostale člane organizacijske-
ga odbora. Vlado Ljulj, ki je tudi
podpredsednik odbora, bo vodja
starta in cilja, Milan Puh bo bdel
nad letečim spremstvom kolone

kolesarjev, Dušan Puh pa had re-
darji na križiščih. Jože Flerin bo
vodja ekipe v Kamniški Bistrici,
Bojana Žitnik vodja zdravstvene
ekipe, Marjan Smodiš, Sandi Ko-
govšek in Franc Čižman pa se uk-
varjajo s propagando in izdelavo
najrazličnejših materialov. Seveda
ne gre brez nepogrešljive tajnice
Jožice Kovačič, ki poprime za vsa-
ko delo.

Organizacijski odbor tokrat zgle-
dno sodeluje ludi z družbenopoliti-
čnimi organizacijami v krajevni
skupnosti, ki jim dajejo vso podpo-
ro pri njihovem delu, in s Kompa-
som, ki bo ger.eralni pokrovitelj
prireditve.

»Ko se bo voz sprožil, moramo
vse vajeti držati v svojih rokah,« je
dejal na enem od rednih tedenskih
sestankov Sandi Kogovšek. Za to
pa je polrebno resno in trdo delo
ves čas pred maratonom. Člani ko-
lesarske sekcije se takega dela ne
bojijo in se mu ne izmikajo. Zato
lahko verjamemo, da bo 21. aprila
ob 10. uri, ko bo karavana kolesar-
jev krenila na 90 kilometrov dolgo
pot s Črnuč v Kamniško Bistrico in
nazaj, resnično vse v redu.
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